

Bestyrelsesmøde afd. 47 den 4. April 2023

Mødet starter med punkt 1. Valg af ordstyrer. Det fandt vi ikke nødvendigt.

Valg af referant. Jytte blev valgt

Siden sidst: Vedr. At skabe orden og overblik i køkken oplyser Inge, at vi kan låne Dymo i B45. Det vil vi efterfølgende gøre.

Med hensyn til køkkenskabene, vil det være en god ide, at få afstivet hylder. Niels er i dialog med B45.

Vi ser på, hvordan vi løser problemet med stole, da det ikke virker indbydende på lokalet, at de er på bordene.

Vi vendte igen problematikken omkring elstandere til elbiler...eller mangel på samme, samt stik til ladning af elscootere. Niels kontakter B45, da vi mener det er et rimeligt problem, Og at der bør tages stilling til, hvad man forventer at ville gøre.

Aktivitetskalender og Goglekalender:

Niels orienterede om anvendelse af de to kalendere på hjemmesiden. Der herskes tvivl om, hvordan man kommer ind og ser/bruger den. Måske der kan formidles en løsning på dette, så det bliver nemmere.

Hvis der er aktiviteter, man gerne vil igangsætte i Fælleshuset, skal det forlods godkendes af Bestyrelsen. Herefter kan man få udleveret en dørbrik til huset.

Hvis der i forbindelse med kalenderarrangementer-Google kalender kommer sammenfaldende arrangementer, skal B45 kontakte Tovholder fro det enkelte arrangement.

Torsdagscafe: Bo Sørensen deltog i vores møde. Han vil starte en "Torsdagscafe" op. Vi vil gerne undgå at det blev fredage, da der netop ville kunne komme private arrangementer/udlejninger i forbindelse med weekender. Og derfor risiko for for mange aflysninger.

Første gang er planlagt til den 27. April kl. 16. Forsøgsvis indtil videre hver torsdag. Bo vil sende noget information ud. Al henvendelse vedr. Torsdagscafe skal ske til Bo. Åbyen 57, 5.6

Fællesspisning: Vi vil prøve med et arrangement den 2. maj. Niels lægger det i kalender. Og med opfordring til hjælpende hænder. Jytte udarbejder et par forslag til menu og pris. Vi fastlægger ikke interval med fællesspisning, det vil komme på udvalgte datoer.

Andre arrangementer: Vi diskuterede andre fællesarrangementer....musikaften, fællessang eller en eller anden form for underholdning. Skal det være offentlige betalingsarrangementer? I første omgang afprøver vi, at det kun skal være for beboere, evt. med pårørende. Hvis det viser sig, at være for lille opbakning, kan man måske åbne op for andre.

Sangaften eller musikarrangement vil være en hyggelig måde at samles om. Tovholdere til dette ønskes, eller kom gerne med ideer.

Udeareal: Nu er der endelig ved at ske noget, og det burde stå færdigt til 1. maj.

Mødet afholdes i god ro og orden.

Næste møde er aftalt til den 8. Maj kl. 15

